

《单词百科:workforce是什么意思?workforce怎么发音?workforce的解释和用法》

英语单词workforce是什么意思?workforce怎么读?workforce怎么发音?简答网为您整理了workforce的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



workforce怎么读

workforce的读音:[' w ɜ : k f ɔ : s]

workforce的意思

1、n.全体员工;劳动力;

workforce的相关词组

1、core workforce 核心工作团队;

workforce的近义词

- 1、 **hands** n.手(hand的名词复数);人手; (工具等的) 把;帮助;
- 2、 **labour** n.劳动, 工作;分娩;英国工党;
- 3、 **labour force** n.劳动力;
- 4、 **manpower** n.人力;劳动力;人力资源;人手;
- 5、 **men** n.人(man的名词复数);人类;男人;男子汉;

workforce的双语例句

- 1、 The job losses will reduce the total workforce to 7,000.

职位减少后, 在职工人总数将减至7,000人。

- 2、 The management decided to economise by cutting the dead wood from the workforce, thus reducing the wages bill.

资方决定节省开支,裁减劳动力中的冗员, 这样可以减少工资支出。

- 3、 The factory has a 1000-strong workforce.

这家工厂的职工多达千人。

- 4、 The factory's workforce has dwindled from over 4,000 to a few hundred.

工厂雇员总数已经从4,000多人减少到几百人。

- 5、 The company plans to cut a quarter of its workforce over six years through natural attrition and fewer hirings.

公司计划在6年内通过人员自然流失和减少雇用使员工总数减少1/4。

- 6、 He went over the heads of union officials, appealing directly to the workforce.

他越过工会领导, 直接向全体员工发出呼吁。

- 7、 A quarter of the local workforce is unemployed.

本地劳动力中有四分之一失业。

- 8、 The decision incensed the workforce.

这个决定激怒了劳工大众。

9、To clear the land and harvest the bananas they decided they needed a male workforce.

为了清理那片地和收割香蕉，他们决定雇请男劳力。

10、They reckoned he was a hatchet man, out to shred the workforce and crush the union.

他们估计他是上司派来的刽子手，专门对工人大开杀戒，大肆镇压工会。

11、We needed to reskill our workforce to cope with massive technological change.

我们得让工人学习新技能，以应对巨大的技术变革。

12、The unskilled section of the working class was diminishing as a proportion of the workforce.

劳动力中非熟练工人的人数正在减少。

13、The company has strenuously defended its decision to reduce the workforce.

公司竭力为其裁员的决定辩护。

14、The new model is a testament to the skill and dedication of the workforce.

这种新型产品显示了全体员工的技术水平和敬业精神。

15、A declining workforce has to provide for an increasing number of retired people.

逐渐减少的劳动人口须要供养越来越多的退休人员。

16、It is too early to say what effect, if any, there will be on the workforce.

如果会对劳动力产生一些影响，现在就说是有什么影响还言之过早。

17、A large part of the workforce is employed in agriculture.

劳动人口中一大部分受雇于农业。

18、The People CMM stages the implementation of increasingly sophisticated workforce practices across these maturity levels.

人员能力成熟度模型沿着这些成熟度等级逐步执行日益复杂的生产力实践.

以上是简答网为您整理的workforce怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于wor

kforce的用法、workf

orce的释义、workforce的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/workforce>

